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1. Kratka predstavitev regijskega strokovnega društva 

 
Organi društva: 
 

• Predsednik/ca:   mag. Jožica Rešetič, mandat do 2020 

• Podpredsednik/ca: Marjeta Berkopec, mandat do 2020 

• Izvršilni odbor:   Bergant Natalija, Blažič Marta, Brodarič Mira, Čoralić 

Ružica, Gantar Marta, Gloria Šepec, Janežič Karmen - vodja izobraževanja, 

Jerič Mira, Lavrič Marjana, Markelić Milanka, Martinčič Marjeta – vodja 

pohodniške skupine, Novak Kristina, Parapot Marica, Saje Mojca, Starc Jana, 

Špilek Barbara, Vajovič Valentina, Vipavec Mahmutović Alenka 

• Nadzorni odbor: Gorenc Metoda, Grill Renata, Kavšek Marta, Kolin Bojana  

• Častno razsodišče:   Bančov Marta, Curhalek Vlasta, Piškur Alenka, Račič 

Marija, Seničar Zdenka   

 

2. Izvedena strokovna srečanja in projekti 

 
V letu 2018 smo organizirali 9 strokovnih srečanj: 
  
18. in 19. januarja 2018 smo v sodelovanju s Splošno bolnišnico Novo mesto in 
Fakulteto za zdravstvene vede Novo mesto organizirali že10. Dneve Marije Tomšič z 
naslovom "Zdravstvena nega v luči globalnih izzivov", srečanja se je udeležilo 208 
udeležencev. 
26. januarja 2018 smo imeli tudi seminar s področja obveznih vsebin Zakonodaja s 
področja zdravstva, udeležba je bila 180 udeležencev. 
20. februarja 2018 je potekalo predavanje z naslovom "Sočutno spremljanje žalujočih 
in srečevanje z minljivostjo", udeležba je bila 55 udeležencev.  
10.marca smo pripravili še eno obvezno vsebino za licenčno obdobje "Poklicna etika v 
praksi zdravstvene in babiške nege", predavanja se je udeležilo 192 udeležencev. 
17.4.2018 smo imeli strokovno srečanje "TPO z uporabo AED" udeležilo se je 29 
udeležencev, delavnico smo ponovili še 19. septembra, udeležba je bila 20 
udeležencev. 
Oktobra smo pripravili predavanje na z naslovom "Drama na delovnem mestu in 
reševanje nerešljivega" srečanja se je udeležilo 124 udeležencev.  
V novembru smo ponovno organizirali delavnico TPO z uporabo AED, udeležba je bila 
35 udeležencev. 
28.11. smo pripravili še predavanje z naslovom "Pomen dobre komunikacije za dobre 
medsebojne odnose", srečanja se je udeležil 101 udeleženec. 



Pripravili smo tudi uvodno izobraževanje za prostovoljce. 
 
 

3.Interesne dejavnosti 

 
Pohodniška sekcija je letos pod vodstvom ge. Marjete Martinčič pripravila in izvedla 6 
pohodov in sicer 07.03.2018 na Planino nad Vrhniko, 4. aprila smo šli po Machovi poti, 
9. maja na Hleviško planino, 6. junija na Matajur, 3. oktobra na Bevkov vrh in Sivko, 
novembra pa  21.11.2018 na Ljuben in Sv. Vid. 
Organizirali smo tudi 4 dnevni izlet na Vis, v sodleovanju s hrvaškimi kolegicami pa 
smo se udeležili tradicionlane prireditve v Varaždinu Špancirfest, kjer smo se družili z 
medicinskimi sestrami iz Varaždina. 
 

4. Druge aktivnosti 

V letu 2018 smo pričeli s projektom pridobitve prostorov za delovanje in potrebe 
društva, Pogodba z MO Novo mesto za brezplačni najem  je podpisana, sedaj pa 
poteka urejanje in opremljanje prostora. 

Udeležili smo se vseh sej ORSDja in na njih tudi aktivno sodelovali. 
Naša članica je članica uredniškega odbora revijje Utrip, dve kolegici sta članici 
upravnega odbora Zbornice Zveze. 
Kolegica je članica nacionalne komisije za visokošolsko izobraževanje – NAKVIS. 
Naše članice so habilitirane kot predavateljice na Fakulteti za zdravstevne vede Novo 
mesto ter usposobljene za mentorje dijakom in študentom, ki prihajajo na klinične vaje 
v delovna okolja. 
20. 02. 2018 smo izvedli redni letni občni zbor Društva in izvolili poslance za 
skupščino.   
Udeležili smo se simpozija zdravstvene in babiške nege Slovenije. Ob mednarodnem 
dnevu medicinskih sester smo organizirali voden ogled gradu v Brestanici in ogled 
gledališke predstave, v sodelovanju s prostovoljci Srednje zdravstvene in kemijske 
šole Novo mesto smo v bolnišnici pripravili stojnice s predstavitvijo dela medicinskih 
sester ob 12. maju in predstavitev dela babic ob 5. maju. Udeležili smo se slavnostne 
akademije Zbornice Zveze v Ljubljani. Naša članica je bila dobitnice zlatega znaka, ob 
tej priložnosti je bil objavljen intervju predsednice na lokalnem radiu ter intervju in 
predstavitev dobitnice zlatega znaka v lokalnih medijih.  
V mesecu oktobru, ki je posvečen boju proti raku na dojki, smo skupaj z ginekološko 
porodniškim oddelkom bolnišnice pripravili stojnico, kjer smo delili roza pentlje in 
zloženke o preventivni dejavnosti v boju proti raku dojk, obeležili smo tudi dan 
celiakije, dan paliativne oskrbe, dan cerebralne paralize. Dan diabetesa smo pripravili 
skupaj z društvom diabetikov Dolenjske, prav tako smo obeležili tudi dan astmatikov in 
veliko sodelovali pri promociji nacionalnih programov SVIT, ZORA in DORA. 
Kot že nekaj let, smo tudi letos 6. decembra v SB Novo mesto pripravili srečanje za 
prostovoljce in njihove mentorje, ki delujejo v naši bolnišnici in jih skromno obdarili. 
Leto smo zaključili s prednovoletnih srečanjem 20. decembra na Prepihu. Srebrni znak 
društva smo podelili letos trem zaslužnim kolegicam iz regije. Spomnili pa smo se tudi 
tistih, ki so v letošnjem letu odšli v zaslužen pokoj. 
  
Aktivnosti članic društva v preteklem letu: 



Nekatere kolegice aktivno sodelujejo v okviru Rdečega križa pri tečajih prve pomoči za 
voznike, gasilce in na krožkih prve pomoči v osnovnih šolah, pripravljajo različna 
predavanja na temo promocije zdravega življenja, preventive raka dojk in črevesja, 
pripravljajo predavanja  o diabetesu in arterijski hipertenziji, še vedno pa potekajo tudi 
izobraževanja za romsko populacijo (preprečevanje raka na materničnem vratu in 
dojki, kontracepcija). Nekatere kolegice so sodelovale na regijskem tekmovanju ekip 
NMP. Kolegica je vodila pogovor z avtorjem pri predstavitvi knjige "Kaj pa vidva 
čakata?". Nekaj kolegic je predsednic regijskih odborov Rdečega križa, nekatere 
aktivno sodelujejo kot članice v regijskih odborih. Naše članice sodelujejo tudi kot 
predavateljice na fakultetah in srednjih šolah ter v lokalnem okolju, kjer so 
predstavljale delo medicinskih sester v referenčnih ambulantah. Predsednica društva 
je tudi lansko leto predstavila delovanje in pomen Zbornice Zveze in regijskega 
društva na Srednji zdravstveni šoli ter študentom Fakultete za zdravstvene vede ter 
vzbodbudila, da se včlanijo. 
Ves čas sodelujemo z lokalnimi organizacijami, društvi, občinami, šolami, vrtci in 
Fakulteto za zdravstvene vede Novo mesto. 
Društvo na svoji spletni strani svoje člane sproti obvešča o društvenem delovanju in 
vseh aktivnostih. 
O vseh dejavnostih Društva  so tudi v lanskem letu poročali vsi lokalni in tudi drugi 
mediji (Dolenjski list, Vaš kanal, radio Krka, Dnevnik). Prav tako so lokalni mediji 
obveščali širšo javnost o podelitvi najvišjih društvenih priznanj.  
 
Poročilo je bilo sprejeto na redni seji IO Društva dne, 15.1.2019. 
 


